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Vedoucí kolotoče Čvn 26, 2022

Zoufalí starostové českých obcí a měst odstartovali
iniciativu za přijetí zákona o zastropování cen energií v
důsledku nezvládatelné inflace v ČR, jenže žádný nový
zákon není potřeba! Vláda má k dispozici Krizový
zákon, kterým může zastropovat ceny úplně čehokoliv
a prakticky okamžitě, ale není k tomu politická vůle!
Zastropování cen elektřiny v ČR by totiž ohrozilo zisky
nebezpečných žraloků amerických hedgeových fondů
okolo ČEZu a plynových kolosů! Petr Fiala proti
korporacím nepůjde!

aeronet.news/zoufali-starostove-ceskych-obci-a-mest-odstartovali-iniciativu-za-prijeti-zakona-o-zastropovani-cen-
energii-v-dusledku-nezvladatelne-inflace-v-cr-jenze-zadny-novy-zakon-neni-potreba
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Z domova

Zoufalí starostové českých obcí a měst odstartovali iniciativu za přijetí zákona o
zastropování cen energií v důsledku nezvládatelné inflace v ČR, jenže žádný nový
zákon není potřeba! Vláda má k dispozici Krizový zákon, kterým může zastropovat
ceny úplně čehokoliv a prakticky okamžitě, ale není k tomu politická vůle!
Zastropování cen elektřiny v ČR by totiž ohrozilo zisky nebezpečných žraloků
amerických hedgeových fondů okolo ČEZu a plynových kolosů! Petr Fiala proti
korporacím nepůjde!
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Na naši redakci se v poslední době obracejí mnozí lidé, kteří se snaží aktivizovat okolo

nové iniciativy starostky Elišky Volné (KSČM) v obci Hrušovany nad Jevišovkou na

Moravě, která aktivovala podle informací krizové mechanismy města v souladu s

Krizovým zákonem, Zákonem o obcích, a Zákonem o krajích, a to v důsledku současné

krizové situace okolo cen energií. Iniciativa má podporu regionální a nezávislé televize

KTV, přičemž cílem celé iniciativy je vytvořit tlak na poslaneckou sněmovnu v Praze.

Ta by měla přijmout zákon o zastropování cen energií. Iniciativa k regulaci cen

energií je ale podle názoru naší redakce nadbytečným úkonem, protože současná vláda již

má k dispozici zákonný mechanismus, a tím je právě zmíněný Krizový zákon, který m.j.

umožňuje omezit výkon vlastnického práva fyzických a právnických osob po omezenou

dobu, přičemž za toto omezení poté těmto osobám náleží náhrada.

Watch Video At: https://youtu.be/_Y4vZPNmQr8

Typickým modelem je vzor Maďarska, které aktivovalo na svém území jeden z krizových

stavů, konkrétně výjimečný stav, na jehož základě vláda vydala vyhlášku s regulací cen

paliv a energií. Kompenzace maďarským dodavatelům paliv a energií budou

poskytnuty formou daňových prázdnin v objemu subvenčního salda, tedy v

objemu toho, o co dodavatelé energií přišli během zastropování. Stát si tedy

odepíše příjem z daní v objemu, který poskytne na rozdílu komerčních a zastropovaných

cen energií a paliv. Jediným problémem je, že toto zastropování má přímý dopad na

ekonomický výsledek těchto dodavatelských firem, což jsou obvykle akciovky, které tak

nemohou moci za daný rok vyplatit naplánované dividendy. A tady pozor, tady

se dostáváme už do světa velkých financí.

Proč se premiér Fiala bojí zastropovat elektřinu a plyn v ČR? Protože by to ohrozilo kšefty s deriváty

velkých korporací

https://youtu.be/_Y4vZPNmQr8
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Mnozí z vás zřejmě někdy už slyšeli pojem “bankovní derivát” a určitě si pamatujete, že v

souvislosti s deriváty se mluvilo o tzv. hypoteční krizi v letech 2008 až 2011. Derivátů je

mnoho typů, nejčastější jsou tzv. Futures, tedy obchody “budoucí“, se kterými lze

obchodovat před datem jejich realizace. Dalším derivátem jsou tzv. securities,

zabezpečené dluhové certifikáty s garantovaným výnosem za určitou dobu.

S nimi lze rovněž obchodovat před dnem splatnosti. A pro veřejnost naprosto neznámým

typem derivátu jsou tzv. valued certificates, což jsou v podstatě budoucí “zaručené”

výnosy v podobě nějakých příjmů korporace, nejčastěji v podobě dividend. S

těmi se rovněž obchoduje na budoucnost. Tento typ derivátu spočívá v tom, že obchodník

kryje závazek budoucím příjmem, který teprve nastane “v očekávané výši a časové

relaci“.
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Jenže, pokud dojde v nějaké banánové republice (představ si ČR) k sociálnímu otřesu a

vláda zastropuje na 1 rok spotřebitelské ceny plynu a elektřiny, potom za ten rok nemohou

plynárny a elektrárny svým zámořským investorům z hedgeových fondů vyplatit v časové

relaci očekávané výnosy, tzn. dividendy. A nastává kaskádový průser. Valued certifikáty

fondu jsou rázem v defaultu, nemají hodnotu, nejsou ničím kryté a investoři okamžitě

chtějí své peníze zpět.

https://aeronet.news/wp-content/uploads/FialaTopis.jpg
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Pokud jde o velký projekt hedge fondu, který financuje banka, okamžitě přichází default a

banka chce splatit celý úvěr. Pokud investor či podnikatel přikryje půjčku nebo

úvěr derivátem v podobě dividend v očekávaném objemu, který se ale

nerealizuje a selže (failed securities), potom banka defaultuje celý obchod.

Hedgeový fond z toho ale obviní českou vládu, že zastropováním cen zlikvidovala

očekávanou výplatu dividend.

České domácnosti jsou obětí hedgeových fondů, které obchodují s budoucími zisky z dividend ČEZu a

plynárenských kolosů

Kdyby se jednalo pouze o dividendy ve smyslu soukromého zisku, se kterým si investor

teprve rozmyslí, co s ním následně udělá, tak by to bylo něco jiného. Jenže v dnešním

světě investic se všechno jede prakticky v derivátech, tedy v obchodech

odvozených od očekávaných zisků, které jsou pouze v projekci a mají teprve v

budoucnu nastat. Když do tohoto derivátového businessu vtrhnete s nápadem

zastropovat ceny energií a paliv v době, kdy tržby z těchto komodit dosahují pro hedgeové

fondy pohádkových a astronomických čísel, tak je to úplně stejné, jako kdybyste do skladu

s porcelánem vhodili tříštivý granát.

Lidem v ČR zůstane v budoucnu v ruce jen ohlodaná kost. Cizí korporace český národ oškubou a

sedřou z kůže až na kost. To je jediná jistota českého národa v této chvíli

Takovou paseku si doslova nedokážete představit. Právě proto Petr Fiala šoupe nohama,

zamlžené brýle prozrazují, jak se bojí jenom slovem naznačit cokoliv o zastropování.

Veškeré zisky ČEZu a dodavatelů plynu v ČR jsou navázány na cizí zahraniční majitele,

kteří v této době rýžují naprosto pohádkové vývary, které tady v Evropě nebyly dost

možná od 70. let minulého století v době Sinajské krize a následného embarga OPEC na

ropu pro USA a Západní Evropu. A pokud se ptáte, komu by to ohrozilo dividendy, tak to

není žádné tajemství.

https://aeronet.news/wp-content/uploads/LidSkostiPetrFiala.jpg
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Zastropovat ceny energií v ČR znamená defaultovat derivátové zástavy v bankovních úvěrech třetích

stran. Do toho Fiala nepůjde

Těch zhruba 30% soukromých akcií v polo-státním ČEZu tvoří americké a britské

hedgeové fondy jako jsou JP Morgan Chase, The Rothschild Investment Corp. nebo Black

Rock Investments. O struktuře soukromých akcionářů ČEZu jsme psali zde. To jsou

všechno organizace, které skrze své vysoko rizikové hedgeové fondy investují do projektů

nikoliv svými vlastními penězi, ale penězi půjčenými. Tyto peníze si půjčí od velkých

bank, kterým tyto úvěry zaručí pomoci securities a rovněž pomocí nejrůznějších derivátů.

To jsou právě dividendy z výnosů energetických a palivových firem, u kterých

jsou dividendy na finančních trzích brány a považovány za “jistiny” ve formě

securities, které nikdy nemohou defaultovat, tedy selhat ve své záruční funkci. Splátky

úvěrů těmto bankám sice probíhají různými cestami a nejsou na dividendách z jednoho

zdroje závislé, ale banky nedovolí pokračování ve financování úvěru, pokud zjistí, že

některá z jistin defaultovala.

Amsterdam Gas Exchange – Plynová burza v Amsterdamu. Tady se nakupuje plyn pro české

domácnosti a podniky

Abyste si to představili živě, představte si, že si půjčíte 10 milionů korun a banka chce za

půjčku záruku. Vy zaručíte úvěr rodinným domem. A splácíte úvěr ze svých příjmů ze

zaměstnání. V baráku ale dojde k výbuchu plynu a dům je pryč. Banka to zjistí a okamžitě

chce po vás novou záruku, kterou ale vy po ruce nemáte. Sice splácíte v pořádku, ale už

nemáte čím ručit. Banka vám úvěr proto defaultuje a musíte úvěr splatit celý naráz.

https://aeronet.news/cednik-proti-drahote-premier-fiala-behem-interpelaci-sokoval-kdyz-neochotu-vykoupit-minoritni-akcionare-z-cezu-vysvetlil-tim-ze-cesky-stat-ma-v-podniku-jenom-vetsinu-cez-tak-bude-nadale-sdirat/
https://aeronet.news/wp-content/uploads/AmsterdamGasExchange.jpg
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V případě hedgeových fondů a jejich projektů úvěrovaných u bank se ručí

derivátovými produkty, nejčastěji zisky budoucími z dividend, zisky budoucími

z podílových fondů, zisky budoucími ze zabezpečených fondů, zisky budoucími z výnosů

obchodu s komoditami jako je obilí, uhlí, ropa atd. Proto zastropování cen elektřiny v ČR

by přímo bylo vyhlášením války těmto americkým a britským hedgeovým fondům.

Američané s Brity kontrolují zisky z ČEZu, Němci kontrolují pro změnu veškeré plynové dodávky do

ČR, i když skrze různé překupníky

V případě plynu by to pro změnu byl útok proti Německu ze strany české vlády. Jediným

dodavatelem plynu do ČR je Německo, ze kterého proudí do ČR celých 100% veškerého

plynu, i když většina ho stejně pochází z Ruska. Největšími překupníky (dodavateli) plynu

z Německa do ČR je německý E.ON (dříve RWE/Innogy) a česká divize Innogy Energie,

která patří maďarskému státnímu podniku MVM Group. Zbytek dodávají různé české

firmy napojené na plynové dodávky ze sítě německé RWE/Innogy, jako např. Pražská

plynárenská nebo ČEZ. Německá mateřská Innogy nyní spadá pod německý E.ON, který v

ČR prodává i elektřinu.

Jakou elektřinu? No přece tu vyrobenou v českých elektrárnách za 25 haléřů za

1 kWh, ale na burze v Lipsku ji nakoupí za takovou raketu, že českým

domácnostem se poté účtuje 10,- Kč za 1 kWh, což je 40-násobek výrobní

ceny. Takže nejde jen o to, že plyn nakupovaný na burze v Amsterdamu doslova likviduje

národní hospodářství kvůli obrovským cenám plynu na burze, ale ta samá krize panuje i

na burze v Lipsku, kde dodavatelé nakupují v Česku vyrobenou elektřinu pro české

domácnosti o 4 000% dráž, než je výrobní cena 1 kWh. A nikdo z vlády nechce do tohoto

zločinného systému zasáhnout, protože politici mají strach z investičních žraloků z

hedgeových fondů kvůli dividendám, se kterými už investoři nejen počítají.

Budova EEX – European Energy Exchange v Lipsku. Burza v Lipsku, kde se obchoduje s elektřinou

a kde čeští dodavatelé překupují českou elektřinu pro české domácnosti a podniky za horentní sumy

Kdepak, oni ty budoucí dividendy již transformovali do derivátů jako securities pro banky,

které za ně poskytly úvěry pro další projekty hedgeových fondů. Proto Fiala je celý zelený

strachem a nemůže ani pípnout. A představa, že by Fiala zastropoval ceny plynu a tím

https://aeronet.news/wp-content/uploads/EEX-AG-Leipzig-City-Hochhaus.jpg
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zařízl dividendy a zisky německé Innogy/E.ON korporaci, to je představa z říše snů a

fantazie. Tady je jediným řešením vystoupení z EU následované znárodněním

energetických podniků, elektráren a rafinérií, což ale povede nevyhnutelně k

sankcím, které si v ničem nezadají se současnými sankcemi proti Rusku.

Sáhnout těmto žralokům na zisky, které generují sdíráním českých občanů z kůže, to

nebude nikdy odpuštěno. Proto Fiala do toho nejde, protože kdyby udělal krok A, musel

by udělat krok B. A mnoho dalších kroků na cestě ven z Evropské unie. A tou cestou Fiala

nepůjde. To je vám doufám jasné. Iniciativy starostů jsou sympatické, ale obávám se, že

bez masivního držkopádu celého národa do energetické bídy k tomu probuzení národa

prostě jinak nedojde.

-VK-

Šéfredaktor AE News

S námi čtete, s námi objevujete

Upozornění pro podporovatele: Došlo ke změně bankovního účtu. Více

informací zde.

Vážení čtenáři Aeronetu, pokud se vám líbí naše investigativní žurnalistika a komplexní

analýzy, které pro Vás už 8. rokem děláme, pokud se vám líbí naše články, videa, překlady

videí a pravidelné páteční pořady na SVCS, a chcete-li, abychom vám i nadále mohli

přinášet nové informace a politické analýzy a komentáře, přispějte prosím jakoukoliv

sumou v závěru tohoto měsíce na naší obvyklé darovací stránce zde, ale pouze v případě,

že si to můžete dovolit, tedy podle svých možností. Každý příspěvek má smysl, každý se

počítá, malý i velký. Zatím jsme vysbírali jen cca. 59% z cílové sumy a do konce měsíce

zbývají 4 dny. Přispět můžete bankovním převodem, PayPalem, kryptoměnami Bitcoin,

Bitcoin Cash a Ethereum, a poštovní složenkou na účet. Naše práce může pokračovat

jedině s Vaší podporou, jinak to není možné a nemělo by to ani smysl, protože podpora

musí být oboustranná. Náš server je tu pro vás. Za Vaši podporu a pomoc

předem děkujeme!

74

Komentářů k článku

Váš vložený komentář se nemusí zobrazit ihned, je-li zadržen Akismetem. V takovém

případě je diskusní příspěvek odeslán k ručnímu schválení administrátorem, což může

zabrat až 24 hodin. Neodesílejte příspěvek znovu, neurychlíte tím jeho schválení.

Děkujeme.

 

  Zasílat  

https://aeronet.news/donate/
https://aeronet.news/donate/
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Bradavičný dědek Válek opět vyhrožuje očkováním. Lockdouny ovšem nechce, je jasné, že

vláda už na vyplácení nemocenské za karantény nemá peníze. Vypadá to, že celá podzimní

akce s covidem bude svěřena výhradně do gesce ministerstva zdravotnictví a vláda se

bude od jeho počínání distancovat. Prý že to je už věc odborníků.

Máme se na co těšit. Odpočinek jen přes léto, aby si jižní státy mohly nahrabat a zahojit se

na cestovním ruchu.

https://www.idnes.cz/zpravy/domaci/valek-ministr-zdravotnictvi-nadstandard-

pojisteni.A220624_181057_domaci_dyn?zdroj=vykuk_premium

Je celkem obecně známo, že od devadesátek převáženě ODS vyřvávala, jak země, či stát

nemá nic vlastnit a má žít jen z daní. V současné době je jasně vidět, že tohle prostě

neplatí a stát má vlastnit ve 100 % strategické a klíčové podniky. Přesto mám jaksi v

paměti, že k nevětším podrazům na české občany docházelo v době vlády Sobotky.

Samozřejmě Klausova kupónová privatizace byl jeden velký podvod a likvidace bohatství

státu. Období vládnutí socanů s ODS onou dá se říci unikátní opoziční smlouvou, byla

snad největší zlodějna v období českého státu. Obě partaje si navzájem notovali jak, co,

kde a komu ze státního majetku padne a jak si republiku rozparcelovat.

Bylo by celkem zajímavé, retrospektivně zjisti, kdo a kdy dal pokyn k prodeji části, tehdy

ještě národního podniku ČEZ. Jsem přesvědčená, že Fiala to moc dobře ví. Ti kteří si tento

prodej prosadili ve vládě, by dnes měl národ lynčovat a co se týká vodáren a tepláren

taktéž.

V každém případě Česká republika jako vlastník 70 % akcií ČEZu, může jistě nastavit

zákon tak, že 30 % výroby elektřiny oddělí a prodá na volném trhu a z tohoto podílu

vyplatí zahraničním akcionářům jejich podíl, a 70 % výroby elektřiny prodá v ČR za

neziskové ceny, nebo jen s nižším ziskem, aniž by tento podíl vyvážel a dal k dispozici na

volný trh. Ovšem k tomu by musela být politická vůle. Zahraniční akcionáři by dostali

svoje, ale státní část ČEZu by neměla tak obrovské zisky, to je měli by mnohem příjmy jak

manažeři , tak správní rada, a hlavně stát a též nižší daně z nižších zisků do státní kasy,

takže méně peněz na čachrování a zbraně do Ukrajiny.

S plynem by to bylo horší, nevím, zda nějaké funkční potrubí u nás máme, a le především

je potřeba zákon, který by stanovil tak jako u korporací , že stát, jako dobrý hospodář musí

vždy nakupovat u dodavatele s nejnižší cenou. To je v tomto případě od Rusů. Pokud

potrubí nemáme, nebo je zničené, nebo uzavřené, nebo snad odprodané nějaké

společnosti, tak na levnější plyn šanci nemáme. Ale s elektřinou by se t dalo řešit.

Nakonec plyn by se dal řešit i výrobou svítiplynu, byl sice jedovatý, ale vařilo se na tom

docela dobře, a pro spotřebu fabrik to bylo též vyhovující. Na výrobu hnojiva myslím

https://href.li/?https://i.imgur.com/PxZ3TxD.png
https://href.li/?https://www.idnes.cz/zpravy/domaci/valek-ministr-zdravotnictvi-nadstandard-pojisteni.A220624_181057_domaci_dyn?zdroj=vykuk_premium
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nepoužitelný. V každém případě stál jen pár babek, ale zemní plyn v té době též drahý

nebyl. Jsem zvědavá, jestli ti političtí gauneři v tomhle energetickém svrabu nechají opět

otevřít doly, nebo budeme mrznout a do na šachty se budeme chodit jen dívat jako turisté

na skanzeny.

Po precteni clan ku jsem si vzpomnel na problem s bankou svycarskou UBS do ktere mne

nalakali s vynosuy 6-7% rocne coz bylo v te dobe nejmene trojnasobek zisku v CD .Ovsem

presne po 1 mesici diky dnesni technice a prenosu dat okamzite jsem zjistil ze vse je

podvod lez a jak zvykem u tohoto dobytka zadny zisk jen cca 03 % Po telefonu memu

“priteli” agentovi ktery me sdelil ze se z pripadu musi vyjmout a resit bude boss. Resil tak

ze jsem po skonceni kalendarniho roku dostal od IRS (vyberci dani v USA)ucet na 80

000dani ze zisku +20 000 pokuty za nezaplaceni .Problem byl v tom ze ona slavna ferova

banka mne nareportovala jako prijemce zisku ( ve skutecnosti se jednalo o vracene moje

penize a sice z toho duvodu z e UBS vykazala transfer penez jako ztratu .Mne to stalo dalsi

penize za novou corespondenci s IRS a propocitani dani zpetne .Diky temto svinim jsem

zjistil ze ona zidovska ruleta tzv investment je jen jeden velky podvod kde se akcie

nafukuji jako balonek na pouti .Abych porozumel vubec nekterym castem koresponedce

objevil jsem jejich abecedni slovnik se slovy co vlastne ona slova znamenaji -slova ktera

normalne neexistuji .Jen bych zakoncil tim ze pn VK sice vec popsal velmi hezky ale

malokdo kdo neni ve veci honen nevi oc ze jde V podstate nehrajte snimi jsou to vsechno

zide a ti se nedeli ani s vami o vase penize ucel je vas jen ozebracit ,neb vsechny penize

jsou dnes v burse nacpany prostrednictvim ruznych forem pensijnich fondu a pod .Jsou to

banksteri podvodnici a spinave kurvy

Nashledanou

PS nechci delat chytreho o prvni tezce vydelan penize jsem prisel po roce 2000 kdy byla

krise .com .Jak znamo cely ten kolos lumparen jede do nekonecna je to jeden velky scam

podlozeny zakonen a rizeny tou nejvetsi mafii co existuje celosvetove!!Je to z krize do

krize cca po 7 letech a nyni mame pred sebou asi tu nejvetsi- totalni ozebraceni gojimu.

“A mnoho dalších kroků na cestě ven z Evropské unie.”

-VK-

Evropská unie jako projekt sionistického Židovstva a jím řízeného zednářstva, je od

počátku zamýšlena jako předstupeň či mezistupeň k vytvoření světového (globálního)

státu a univerzální světové vlády.

S prováděním koncepcí na sjednocování Evropy, které z ní mělo učinit podřízený

kontinent, bylo započato ve 20. letech minulého století. Vanderlipův návrh na banku

Spojených států evropských, Panevropa R. Coudenhove-Kalergiho, Briandův návrh
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evropské konfederace, atd. Všichni tito a další, kteří usilovali o sjednocení Evropy byli

zednáři. Naprosto svázaní s židovskými mocenskými kruhy.

Celé evropské sjednocení je pastí na evropské národy!

Johannes Rothkranz; MAASTRICHTSKÁ DOHODA – KONEČNÉ ŘEŠENÍ PRO EVROPU

I. díl

http://www.spiknuti-proti-cirkvi-a-

lidstvu.com/literatura/Maastrichtska_dohoda_konecne_reseni_pro_Evropu_I_dil.pdf

Johannes Rothkranz; MAASTRICHTSKÁ DOHODA – KONEČNÉ ŘEŠENÍ PRO EVROPU

II. díl

http://www.spiknuti-proti-cirkvi-a-

lidstvu.com/literatura/Maastrichtska_dohoda_konecne_reseni_pro_Evropu_II_dil.pdf

Johannes Rothkranz; SVĚTU VLÁDNOU SUPERLÓŽE

http://www.spiknuti-proti-cirkvi-a-lidstvu.com/literatura/Svetu_vladnou_superloze.pdf

Pra-lóže za „sjednocením Evropy“ – str. 180

 

https://href.li/?http://www.spiknuti-proti-cirkvi-a-lidstvu.com/literatura/Maastrichtska_dohoda_konecne_reseni_pro_Evropu_I_dil.pdf
https://href.li/?http://www.spiknuti-proti-cirkvi-a-lidstvu.com/literatura/Maastrichtska_dohoda_konecne_reseni_pro_Evropu_II_dil.pdf
https://href.li/?http://www.spiknuti-proti-cirkvi-a-lidstvu.com/literatura/Svetu_vladnou_superloze.pdf
https://href.li/?https://i.redd.it/jpcrq0hhtba01.png


14/17

V článku postrádám vysvětlení, proč v jiných zemích lze ceny zastropovat a u nás ne ?

Že ten sráč leze do všech análů jen a jen pro svoji “slávu”, koryto a poplácání po rameni od

páníčků není nic nového, to přeci víme !

 
VK, prosím řeknete-li A, dokončete myšlenku. Takto je to na úrovni poplašné zprávy

msm.

To máte jednoduché. Maďarská MVM Group je 100% vlastněna maďarským státem, takže

tam vláda může zastropovat ceny plynu kdykoliv. Pokud jde o naftu a benzín, tak tam je to

zase jinak než v ČR, MOL je totiž veřejně obchodovaná společnost na burze, na rozdíl od

ČEZu, což je polostátní a veřejně neobchodovaný podnik. To samé platí i o dalších zemích

v okolí, např. v Rakousku byly zastropovány ceny paliv proto, že OMW je veřejně

obchodovaná společnost na vídeňské burze. Veřejně obchodované společnosti podléhají

kontrolním komisím a orgánům, kde se obchoduje s deriváty podle pravidel veřejného

trhu, kdy cena a výnos se může dramaticky měnit. Dividendy z veřejně obchodované

společnosti proto nejsou považovány za valued certificates. To se týká pouze těch

https://href.li/?https://www.odkrywamyzakryte.com/wp-content/uploads/2019/04/72907680_m.jpg
https://aeronet.news/author/vedouci-kolotoce/
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korporací, u nichž jsou zisky zaručeny z principu podnikání. Obvykle tedy jde o podíly na

polo-státních firmách z oblasti energetiky, paliv, jádra, dodávek vody, tepla, polostátní

těžař ropy/plynu/kovů/uhlí/diamantů/zlata atd.

Vlády mnoha zemí se tomuto brání a některé dokonce zakazují v ústavě existenci polo-

státních podniků, ale v Česku ne. Státní podnik tak vezme k sobě soukromé akcionáře,

kterým poskytne podíl na zaručeném zisku a tím se roztáčí podnik, který se tváří jako

státní, ale musí se chovat jako největší korporátní solitér, aniž by musel brát ohledy na

dozor akciového trhu, nebo na zájem státu. Stát může stropovat ceny paliv a energií

veřejně obchodované společnosti, protože akcionáři nemohou stát zažalovat za

nevyplacení dividend. Na ně není právní nárok.

U polo-státních firem je to ale jinak. Tam musí stát přednostně vyplácet soukromé

akcionáře a vyplácet dividendy vždy při dosažení jakéhokoliv zisku, pokud tedy akcionáři

nesouhlasí, že by to bylo jinak. Pokud by stát zastropoval ceny elektřiny, poškodil by tím

paradoxně svoji vlastní státní firmu, která ale má v sobě soukromé investory, čímž by

poškodila i je. A to by bylo předmětem jejich arbitráže na český stát.

A ještě dalším problémem je, pokud dodavatelem v zemi A je státní firma ze země B.

Zastropování by v takovém případě bylo považováno za nepřátelský akt země A proti zemi

B. To se týká Innogy ČR, která je v rukách plně státního maďarského MVM Group.

Dodavatelům plynu a ropy v ČR přitom nikdo nebrání podepsat kontrakty přímo s

Gazpromem a Rosněftem, bez burz, ale nikdo to nechce udělat. Doslova se toho štítí a

děsí. Anebo jim někdo vyhrožuje a drží nůž na krku, což je pravděpodobnější.

Dodavatelům by to přitom ušetřilo peníze a zvýšilo zisky, ale nikdo z ČR nechce už více jak

20 let s Rusy napřímo podepsat žádný kontrakt. To je důsledek vlivu americké ambasády

v Praze a obrovského tlaku na české firmy, vyhrožování sankcemi českým dodavatelům ze

strany USA za zavřenými dveřmi atd. Je v tom zkrátka mnoho proměnných, protože ČR je

Protektorát a způsob podivných nákupů ruského plynu a ropy už 20 let oklikou přes

Německo je toho nejlepším důkazem.

Doufám, že jsem to vysvětlil a rozumíte tomu.

“MOL je totiž veřejně obchodovaná společnost na burze, na rozdíl od ČEZu, což je

polostátní a veřejně neobchodovaný podnik”

Na to jste došel jak ? ČEZ je taky veřejně obchodovatelná akcie.

ČEZ není veřejně obchodovaná společnost. Veřejně se obchodují jen její soukromé akcie, a

to za zvláštních podmínek, těch zhruba 30% akcií je prioritních. A protože jde o prioritní

akcie, mají akcionáři přednostní nárok na výplaty dividend z polostátního ČEZu, na rozdíl

https://aeronet.news/author/vedouci-kolotoce/


16/17

od běžných akcií veřejně obchodovaných akciovek jinde v Evropě. Proto by hrozila ČEZu

arbitráž, pokud by výplata dividend neproběhla, nebo by výplata byla redukována

neobvyklým zásahem státu proti (polo)státní firmě.

Tak raději všichni budou držet hubu a nechají se okrádat zasraným zločineckým západem,

jen proto, že všem našim politikům ze strachu cvaká prdel desítku kulatinku?

Který hajzl to u nás připustil, že by za to měl jít okamžitě sedět na doživotí za vlastizradu,

protože toto vlastizrada je jak vyšitá!

AFZ

Rychetský a jeho Melody Boys Soudruzi zavedením kolonizačního čl. 10. do NAŠÍ Ústavy.

V tomto případě dotyčnou Mezinárodní Smlouvou, které je náš právní řád podřízen, bude

zřejmě Mezinárodní Smlouva o ochraně (zahraničních) investic… podobně jako u DIAG

HUMAN jistého Šťávy z Londýna, kámoše Kalouse (pro NÁS ztráta Miliard ze soukromé

“arbitráže” a obstavení/zabavení státního majetku /v zahraničních bankách, zapůjčená

umělecká díla, a pod../

Ano, je to VĚDOMÁ ZRADA VLASTI A NÁRODNÍCH ZÁJMŮ.

Kdo to připustil?

dobrá otázka, tady je odpověď……….. občan ČR jako volič u voleb……..protože se nechal

opít rohlíkem pomyslné svobody a pro krásu a lži západu…………………

To co s námi tato vláda provádí je rovno GENOCIDĚ !

Aby šla takto vláda proti vlastnímu národu není nic jiného, jen je třeba nazývat konečně

vše pravým jménem a neposrat se !

V Evropě jsme za největší idioty !!!

Opět se vrací do hry úmysl vylidnit naše a Okradinské území pro Velký Izrael ????

Nic jiného mě z činů této zaprodané vlády nevypadne.

To není jen tato vláda, to už je od začátku po převratu. Postupně nenápadně odlupovali z

chaloupky perníček po perníčku. Teď už tu zbyl jen ten slušný ježidědek obývající ruinu

původně výstavního stavení a Ušatý rak, který to zbořeniště hlídá. Když budete proti tomu
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loupení protestovat, pokropí vás, v lepším případě, studenou vodou.

 

 


